
                                       

20220111 Styrelsemöte,sammanfattning

Precis när vi trodde att livet var på väg att återgå till det någorlunda normala vände det. Aktiviteter 
vi palanerat vet vi just nu inte om de blir av.

Den 15 februari planerar vi att genomföra årsmöte för 2021, men just nu vet vi inte om det går att 
genomföra heller. Alla dokument som hör till årsmötet kommer i alla fall att finnas på hemsidan i 
god tid före. 

Valberedningen har stora problem att hitta medlemmar till olika verksamhetsgrupper och till 
valberedningen i sig också. Just nu består valberedningen av endast en (!) person. Du som tror att 
du har en liten stund över för föreningsarbete kan höra av dig till någon i styrelsen. Det kan vara ett 
sätt att knyta nya kontakter och vi har riktigt trevligt på våra träffar.

Detta styrelsemöte handlade till största delen om förberedelser inför årsmötet. Vi diskuterade i alla 
fall och hoppas kunna genomföra något/några studiebesök under våren och någon dagsutflykt samt 
att kunna fortsätta med Mat och Prat. Vi gladdes också åt att föreningen fått 2 nya medlemmar. 
Välkomna!
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